
 

UPRAVNO VIJEĆE 

SAMOSTALNA NARODNA KNJIŽNICA GOSPIĆ 

Klasa: 023-01/21-01/04 

Urbroj: 2125/15-01-21-01 

 
 

Gospić, 27. rujna  2021. godine 

                                                                                

PREDMET: Poziv na sjednicu Upravnog vijeća Samostalne narodne knjižnice Gospić 

 

Pozivate se na sjednicu Upravnog vijeća Samostalne narodne knjižnice Gospić 

koja će se održati 28.9.2021. godine u Samostalnoj narodnoj knjižnici Gospić s  

početkom u 14.30 sati. 

 

Dnevni red: 

1. Verificiranje zapisnika sjednice Upravnog vijeća Samostalne narodne knjižnice Gospić 
održane dana 24.kolovoza 2021. 

2. Izvješće o radu UV  

3. Usklađivanje Statuta i općih akata za Zakonom o knjižnicama  

4. Prijedlozi za poboljšanje rada SNK 

5. Mjesec hrvatske knjige 

6. Plan nabave 

7. Razno  

S poštovanjem, 

 

                                                                                              

                                                                                                      Predsjednica Upravnog vijeća 

 

                                                                                                               Goranka Erega, mag.bibl. 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



UPRAVNO VIJEĆE 
SAMOSTALNA NARODNA KNJIŽNICA GOSPIĆ 
Klasa:023-01/21-01/02 
Urbroj: 2125/15-01-20-02 
Gospić,28.09.2021. 
 

ZAPISNIK 
 
sa sjednice Upravnog vijeća Samostalne narodne knjižnice Gospić održane dana 28.09.2021. 
godine u prostorijama Samostalne narodne knjižnice Gospić s početkom u 14.30 sati. 
 
 
PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA: 
 

- Goranka Erega ( predsjednica) 
- Nikolina Rukavina (član) 
- Marijana Kovačević(član) 

 
OSTALI PRISUTNI: 
 
- Milan Šarić ( ravnatelj) 
- Zapisničar Milana Matasić 

 
Na samom početku sjednice predsjednica Upravnog vijeća  pozdravlja sve prisutne članove 
Upravnog vijeća i ostale prisutne te predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1. Verificiranje zapisnika sjednice Upravnog vijeća Samostalne narodne knjižnice Gospić 
održane dana 25.kolovoza 2021. 

2. Izvješće o radu UV  

3. Usklađivanje Statuta i općih akata za Zakonom o knjižnicama  

4. Prijedlozi za poboljšanje rada SNK 

5. Mjesec hrvatske knjige 

6. Plan nabave 

7. Razno  

Ad) 1. Verificiranje zapisnika sa konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća Samostalne narodne 
knjižnice Gospić održane dana 25.08.2021. godine 

Zapisnik jednoglasno prihvaćen. 

Ad)2. Izvješće o radu UV  

Milana Matasić dostavila  je predsjednici U.V. Goranki Eregi  Izvješće o radu U.V. za 2020. 
godinu. Goranka Erega je pročitala Izvješće, te je isti prihvaćen od svih članova. 



Jednoglasno se usvojen Izvještaj o radu Upravnog vijeća SNK Gospić za 2020. godinu. 

 

Ad)3.  Usklađivanje Statuta i općih akata za Zakonom o knjižnicama  

Predsjednica Upravnog vijeća Goranka Erega navodi da bi trebalo Statut i druge opće akte 
knjižnice uskladiti sa Zakonom o knjižnicama, te predlaže da se osnuje radna skupina za 
usklađenje Statuta i drugih akata. Ravnatelj Milan Šarić se slaže sa svim sto je rekla Goranka 
Erega, te navodi da bi u toj radnoj skupini bili M. Kovačević, on kao ravnatelj i M.Matasić , a po 
završetku sve izmjene bi Goranka Erega dostavila u Grad Gospić njihovoj pravnoj službi na 
uvid. 

Jednoglasno je prihvaćeno da će se Statut i drugi opći akti uskladiti sa Zakonom o knjižnicama. 

Ad)4. Prijedlozi za poboljšanje rada SNK 

Predsjednica Goranka Erega objašnjava da se ova točka odnosi na prijedloge za poboljšanje 
rada SNK Gospić koji su izneseni na sastanku u gradu s ravnateljima i članovima upravnih 
vijeća ustanova.  Ravnatelj Milan Šarić se javio za riječ, te obrazložio da što se tiče navedenog 
neke stvari su već krenule . Naveo je da su dnevna i studijska čitaonica otvorene za korištenje 
korisnicima, 06.10. 2021. da restauratori imaju svoje predavanje, da imamo program za 
Mjesec hrvatske knjige i da će se srijedom održavat radionice, a subotom pričaonice. G. Erega 
je postavila pitanje ravnatelju dali je vezano za radionice kontaktirano društvo „Naša djeca“. 
Ravnatelj M.Šarić je odgovorio da je , te da se i jedna gospođa ponudila da subotom održava 
pričaonice.  Goranka Erega smatra da je to pozitivno i predlaže da se redom raspravi o svakom 
prijedlogu ovim redoslijedom:                                                                                                                                           

1.Čitateljski klub – G. Erega kaže da treba vidjeti kako osnovati čitateljski klub. N.Rukavina         
smatra da to nije lako, osobito što se tiče pronalaska voditelja istog. G. Eerega i ravnatelj 
M.Šarić su se složili da će poraditi na pronalasku voditelja čitateljskog kluba, te da se isti 
osnuje i počne s radom. 

2 .Web stranica - Što se tiče web stranice ravnatelj navodi da je on razmatrao da nam od sad 
održavanje web stranice i računala radi informatičar Ivan Prša.  N.Rukavina je postavila pitanje 
dali bi stranica ostala ista ili bi se radila nova? Marijana Kovačević je odgovorila da će se radi 
bibliobusne službe stranica mijenjati, a za sada da bi ostala ista. G.Erega predlaže da kada se 
stranica bude mijenjala da za primjer pogledamo gradsku knjižnicu i čitaonicu Ogulin. 
N.Rukavina navodi da na sadašnjoj stranici puno toga fali, a pravopis da je jedan od većih 
problema. Također  smatra da bi facebook trebao biti puno aktivniji. 

3. Knjižnica na otvorenom – G.Erega predlaže da se na proljeće na toj ideji poradi, te da se ista 
ako bude mogućnosti stavi u plan rada. U toku rasprave bio je prijedlog od N.Rukavina ako je 
moguće da bi bilo dobro da se već za Advent osposobi radi događanja koja se planiraju za 
Advent, ali su se svi složili da je to prekratak period za realizaciju i da ide zima, te se ista 
ostavlja za na proljeće. 

4. Sajam knjiga – G.Erega je kazala da je na sastanku bilo riječi o organiziranju sajma knjiga koji 
bi se organizirao na način da se otpisane knjige prodaju ili da se kontaktira izdavače i putnike 
pa da oni dođu izlagati knjige. N. Rukavina se ne slaže s idejom da se prodaju otpisane knjige 
jer to ne bi bilo u skladu s knjižničnom djelatnosti, te su se s tim složila i M. Kovačević i 



ravnatelj M.Šarić. Ravnatelj M. Šarić smatra da bi taj sajam inače dosta teško kod nas bilo 
izvesti i smatra da na istom bi bilo i vrlo malo posjetitelja. Slijedom navedenog svi su se složili 
da se od te ideje trenutno odustaje i ostavlja za neko drugo razdoblje. 

5. G.Erega predlaže Ravnatelju da bi se sjednice stručnog vijeća trebale održavati češće, 
jednom mjesečno, tj. odmah nakon sjednice Upravnog vijeća. 

Jednoglasno je prihvaćeno da će se na svim prijedlozima za poboljšanje rada Samostalne 
narodne knjižnice  poraditi i da će se isti što prije realizirati. 

Ad)5. Mjesec hrvatske knjige  i plan nabave  

 Što se tiče programa za Mjesec hrvatske knjige M. Kovačević navodi da je program poslan u 
NSK i da se u njemu nalazi sve osim radionica koje su naknadno dodane, tj. da i ma 4 radionice 
i 2 pričaonice,.  M.Kovačević je također rekla da za dan Hrvatskih knjižnica koji se obilježava 
11.studenog da smo obično imali koncerte i akciju nagrađivanja najvjernijeg čitatelja, te ćemo 
vjerojatno i ove godine organizirati nešto slično. Navela je i da ima u planu u skorije vrijeme 
organizirati radionicu „Bebe vole papati“.  

Ad) 6. Plan nabave  

G. Erega kaže da se Plan nabave treba uskladiti s novim Nacionalnim standardima za narodne 
knjižnice, s čim se složila M.Kovačević koja na tome radi. 

N. Rukavina pita: „ Koliko je godišnje povećanje fonda knjižnice“ ? M. Kovačević je odgovorila 
da knjižnica ima godišnje cca. preko 3.000 novih knjiga, 300 – 500 novih jedinica AV građe i 30 
– 40  jedinica igračaka. Također je nadodala da pošto ima dosta AV građe u 2022. godini 
planira smanjiti nabavu iste s 50.000,00 kn na 25.000,00 kn. 

G. Erega navodi da se u Prijedlog plana i programa rada u 2022. godini  da se stavi izrada i 
održavanje web stranice i  kućica u parku za samo posuđivanje knjiga.   

Jednoglasno je prihvaćeno da će se Plan nabave uskladiti s Nacionalnim standardima za 
narodne knjižnice, te da će navedene stavke ići u Prijedlog plana i programa rada za 2022. g. 

Ad)4.  Razno 

Pod točkom razno nije bilo rasprave. 

Sjednica zaključena u 15.30 h. 

 

 

Zapisničar                                                                                            Predsjednik Upravnog vijeća 
Milana Matasić                                                                                      Goranka Erega , mag. bibl. 
 

 

 



 
 


